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Referat fra skolebestyrelsesmøde den 4. maj 2022 kl.18.15 – 20.15 afholdes på 
skolelederkontoret 

 
Referent: Flemming Michaelsen 
Tilstede: Maria, Tina, Pernille. Louise, Martin, Thomas, Nanna, Flemming S. 
 
 

1. Valg af ordstyrer 
Tina blev valgt. 

 
2. Godkendelse af referat fra forrige møde (1 bilag) 

Godkendt. 

 

3. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt: 

 

4. Informationer fra  

• Ledelsen: Stort dialogmøde med BUL den 24. maj kl. 19.00 i Stevnshallen – 
dagsorden afventer.  
 
Skriftlig eksamen er netop afviklet. Dette års retningslinjer, hvor eleverne har 
kendt karakteren inden prøven, har gjort, at det er taget mindre seriøst af ele-

verne. 

 
Sidste skoledag er tilbage efter ”før Corona”, og afvikles den 20. maj 

 
Skolen har udarbejdet et forslag til modtagelse af ukrainske elever. Der er pt. 5 
elever, men de skal forbi ”Nattergalen”, modtagelse på Mandehoved, inden de 
tilgår skolen. 
Reglerne er, at der må være 18 elever i en modtageklasse og aldersspændet 
må ikke overstige 5 år. 
Flemming gennemgik skemaforslaget, hvor der er en blanding af undervisning 
på dansk og ukrainsk. Dertil en række fag, hvor ukrainerne er sammen med al-
menklasse, primært i fag der ikke er 100 % verbalt funderet fx naturfag, billed-
kunst o. lign.  
Fredag skal være til ud af huset arrangementer, hvor nærområdet kan udforskes 
og oplevelse af dansk kultur. 
Der arbejdes på at hver klasse får en lærer der taler dansk, og en der taler ukra-

insk. 
 
Sygefravær: HR og økonomi har indkaldt til møde grundet stigende sygefravær. 
Skolen har overblik og forklaring for baggrunden til stigningen. 
Sygefravær er et kommunalt indsatsområde, hvilket er medvirkende til, at vi, 
trods moderat sygefravær, inddrages. 
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• Skolebestyrelsen 
Intet herfra. 
 

• Medarbejderne 
HE stiller spørgsmål til, at hun ikke er inviteret med til møde om sygefravær. 
(Kun skoleleder er inviteret). 

HE: Der er et stigende antal medarbejdere, som føler sig pædagogisk presset af 
elever med udfordringer. Der efterlyses problemet rejst på højere niveau, da 
Store Heddinge Skole har en øget andel af elever med udfordringer, som udfor-

drer lærere og fællesskabet. 
 
Flemming S. forslår, at vi afventer analyse af specialområdet, som kommunen 

er ved at ”søsætte”. Så skal vi have den nye centerchef i gang, og så skal vi se 

hvilke tanker om området, han har. At bede om flere ressourcer, har indtil videre 
ikke hjulpet, så ny taktik. 
 

• Elevrådet 
Der har været møde d.d., men Nana har været til eksamen, og har ikke fået til-

bagemelding. 

 
5. Budgetopfølgning. 2 bilag 

Vores regnskaber for både skole og SFO er godkendte, så vi får overført overskud på 

284.000,- og SFO 47.000,-. Pengene er bl.a. anvendt på to PC- klassesæt til kom-
mende 9. årgang.  

 
6. Orientering om fagfordeling 

Vi er langt, men ikke helt i mål. Vi skal ud at ansætte to medarbejdere. Det ene opslag 
er et årsvikariat for en kollega på barsel. Det anden er et genopslag til naturfag. 

 
7. Orientering om Tænketank 

 
8. Lukket sag 

 
9. Eventuelt 

Dimission bliver onsdag den 22. juni 2022 kl. 18.30-20.00 
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Godkendelse af referat fra Skolebestyrelsesmøde den 6. april 2022 

 

 

 

 

____________________________  ________________________________ 

Tina Grønbæk    Flemming Schaaf 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

Tomas Patheier    Maria Bardtrum 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________  

Morten Kasper   Brian S. Qvist 

 

 

 

 

___________________________  ________________________________ 

Martin Olsen    Pernille Hoffmann-Jacobsen 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Eloise Hedegaard   Kim G. Rasmussen 

 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Marianne Agerskov   Helle Kühl 

   

 
 
 
______________________ 

Nanna Ringsmose 

 
 
 


